
 
 

IYT Master of Yachts Limited 200gt (Offshore)  

Power or Sail - Modules 19 and 20 
12 Days 
IYT 离岸限制 200 吨游艇船资格长证 

机动或帆动-模块 19 和 20 

12 天  

Course Overview 

课程简介 

The IYT Master of Yachts Limited 200gt (Offshore) Certificate is a commercial 
200 ton Masters Certificate of Competency for operating yachts up to 150 
nautical miles offshore.  
The program is an extensive theory and practical based course designed to 
provide the highest standards of maritime education for both the professional and 
recreational yachtsman and woman.  
It is an intensive course designed for experienced crew with sufficient on the 
water experience. 
The IYT Master of Yachts Limited 200gt (Offshore) Certificate allows successful 
candidates to be responsible for command of a vessel up to 200gt 
(either auxiliary powered sailing vessels or power vessels - per certificate 
endorsement) and its crew, in coastal Waters worldwide up to a distance of 150 
miles offshore, In all likely winds and sea condition day or night 

IYT 离岸限制 200 吨游艇船长资格证，是一种适用于商业用途的驾驶 200 吨级游

艇、在离岸 150 海里海域内航行的船长资格证书。 

该课程为结合广泛的理论知识、以实操为基础的教课内容，专为专业和业余航海者

设计，以提供最高标准的海事培训。 

本课程的内容强度较大，针对有充足航海经验的船员而设计。 

凡成功取得 IYT 离岸限制 200 吨游艇船长资格证的考生，均可负责指挥驾驶重量

上限为 200 吨的船只（辅助动力的帆船或动力游艇– 含资格证背书）以及船上船

员，可在全球海域离岸 150 英里的范围内航行，无论白天黑夜或各种风势和海情

均适用。 

 
Requirements 
Candidates must have logged 50 days and 3000 nautical miles on a yacht while 
cruising at sea. This mileage must be logged on genuine cruises or passages 
and not only short day trips.  
At least 2000 miles must have been completed on coastal voyages and not 
ocean crossings. The mileage must include at least five varied passages with 
ruhmb lines of over 60 miles, on two of which the candidate must have been 
undertaking the duties of captain or watchleader.  
The candidate must have considerable time of actual vessel handling. Must have 
logged 30 hours underway on watch at night, for at least 6 hours of this night 



time experience, the candidate must have been acting as the vessel's Captain/ 
Watchleader. 
 
The Candidate must be able to demonstrate a thorough and detailed knowledge 
of the IYT Master of Yachts Limited 200gt (Offshore) Certificate theory syllabus 
as outlined by IYT. 
Demonstrate the ability to perform the required practical skills safely and 
confidently whilst in command of a vessel and crew within the geographical 
range for the IYT Master of Yachts Limited 200gt (Offshore) Certificate in all 
weather conditions. 
 

要求 

考生必须持有在游艇上航行 50 天，3000 海里的航海记录。航海日志所记录的必

须是真正的巡航或横跨航道即长时间长距离航行经验，而不只是短暂的一日游。 

考生至少有 2000 英里的海上航行经验而不能仅是通过海峡的航行经验。考生航程

中必须包括超过 60 英里的至少 5 个不同的航道，在其中的两个航道中考生必须担

任船长或值班长。 

考生必须有相当长时间的指挥驾驶游艇的经验。考生必须有累积 30 小时的夜间值

班经验，这其中必须游至少 6 小时为考生本人担任船长或值班长的经验。 

 

考生必须能够证明其已全面透彻地掌握由 IYT 编制的 IYT 离岸限行 200 吨游艇船

长资格证课程大纲的理论知识。 

考生必须证明其具有能够在 IYT 离岸限行 200 吨游艇船长资格证所规定海域范围

内驾驶所需的技能，并能在各种天气条件下自信并安全的指挥船员并驾驶游艇。 
 
 
 
 
IYT Master of Yachts Limited 200 gt (Offshore) Course Outline 

IYT 游艇离岸驾驶船长 200 吨 限行证书课程大纲 

Theory 
The candidate is required to demonstrate successfully a thorough, complete and 
detailed knowledge and understanding of the following: 
Pilotage and passage planning 
Navigation and chartwork 
electronic navigation aids 
Radio 
Tides and currents 
Meteorology and weather 
Seamanship  
Collision regulations 
Anchors and anchoring 
Safety and survival at sea 

理论课程 

考生必须证明其全面尽数掌握、透彻理解如下的理论知识： 



引航及航道规划  

导航和海图表 

电子导航设备 

无线电 

潮汐和海流 

气象和天气 

航海技术 

避碰规则 

锚和锚泊 

海上安全与生存 

 
Practical 
The candidate is required to demonstrate successfully the skills, detailed working 
knowledge and understanding of the following: 
Command, crew functions and crew briefing 
General ability as Captain 
Vessel pre sailing checks 
Safety equipment 
House keeping 
Navigation and pilotage 
Electronic navigation aids 
Weather and tide information 
Collision regulations 
Seamanship 
Distress and emergency 
Vessel handling 

实践课程 

考生必须证明其有如下技能以及全面和详细的操作知识和理解能力： 

指挥，船员职责分工和船员简报 

船长基本能力 

出海前船舶检查 

安全设备 

内务工作 

导航和领航 

电子导航设备 

天气和海潮信息 

防碰撞规则 

航海技术 

遇险和紧急情况处理 

游艇驾驶技术 

 
Examination 

 



This may take the form of both written and oral assessments. 

考试 

考生需要进行笔试和口试 

 
IYT Qualification 
Upon successful completion of the course and passing the assessment and 
examination, candidates will receive an IYT Master of Yachts Limited 200gt 
(Offshore) Certificate recognized internationally by the International Maritime 
Organisation (IMO) and the Maritime and Coastguard Agency (MCA) 

IYT 资格证书 

成功完成课程并通过评估和考试后，考生会获得 IYT 离岸限行 200 吨游艇船长资

格证，该证书为国际海事组织（IMO）及海事和海岸警备局（MCA）的国际认可

的有效证书。 

 


